

Build a Reputed Brand Around the World

打造世界一流品牌

聚友智能® JUYOUZN®

CLS-A8



CLS-A8

Machine Features

机器特点

- 1. This machine is exclusively designed to slit film, paper, and coil of 30-400 gsm.
- 2.Siemens PLC is used in this machine as the control center. All the mechanical parts, electrical parts, electronic parts, hydraulic parts, and pneumatic parts are centralized into the system.
- 3. The featured functions includes: parent-roll loading aid, auto-reel unloader, webguide, splicing table, knife positioning aid (full automatic knife positioner is optional), laser aid for core positioning, constant tension control system, etc.
- 4.The machine is CE certified for safety. It is also designed as per the latest directives of industry 4.0
- 5. More than 100 machines of this model have been successfully installed around the world. The reliability of all the parts used in this machine have been repeatedly proven for more than 100 times in the past 10 years.
- 6.All the menus, functional switches and buttons are ergonomically located on the machine. The operation software has been updated to the state-of-the-art level.
- 1. 本机设计专用于对30-400gsm的纸类,膜类,和金属箔类卷材进行精密分切。
- 2. 本机以西门子PLC为控制中心,所有机械部件,电动部件,电子元件,液压部件,气动部件都集中受控于PLC控制中心。最大程度实现自动化。
- 3. 本机设计的特色功能包括: 母卷上料液压助力系统,精密纠偏,半自动排刀系统 (全自动排刀可选),红外线对管辅助,收放卷恒张力高灵敏度控制系统,自动卸料系统等。
- 4. 本机设计符合欧洲CE安全标准,符合欧洲工业4.0的要求。
- 5. 该款机型从发布至今,在全球安装并且稳定运行已经超过100余台,机器所选用的每一个零部件都历经100多次的重复验证,稳定可靠。
- 6. 本机所有的操作界面,功能按钮均依照人体工学设计理念,合理布局在机器上。 操作软件也已经更新至当前最高水平。

Machine Parameters

规格参数

◎Roller width 轮面宽度	14002400mm
◎Max. parent roll dia. 母卷最大直径	1800mm
◎Max. rewind dia. 收卷最大直径	1500mm
◎Slitting width 可分切宽度	50mm-1500mm
◎Rewind paper core dia. 收卷纸管	3" / 6" / Customized
◎Mechanical speed 设计机械速度	600m/min, (800m/min, 1000m/min)
◎Power supply 电源	380V 50HZ 3PHASE
◎Total Power: 总功率	120KW
◎Machine weight: 总重量	12,000KG
◎Noise Level 噪音等级	< 70 dB(A) +/- 2 dB(A)
◎Dimension 尺寸	6500*5400*2200mm
◎Compressed air 所需压缩空气	6KG(not included)









聚友智能[®]



广东聚友智能装备科技有限公司 Guangdong Juyou Intelligent Equipment Technology Co., Ltd.

地址:广东省东莞市寮步镇西溪大进路7号

No.7 Dajin Road, Xixi Liaobu Town, Dongguan, Guangdong Province, China Tel:0086-769-82393739 Fax:0086-769-82395695

Email: vincent@rewinder-slitter.com

Contact 联系人: Vincent